
Protokół Nr 7

Z posiedzenia Komisji zdrowia spraw socjalnych i porządku które odbyło się w dniu 2 
kwietnia 2015r.

Na posiedzeniu komisji obecni byli:

1. Kuligowski Mirosław -  przewodniczący

2. Marcinkiewicz Andrzej — członek

3. Kłębek Krzysztof -  członek

4. Misztal Mariusz -  członek

5. Rasiński Tomasz -  członek

6. Kuśkowska Helena -  członek

W posiedzeniu komisji udział wzięli: Radosław Korzeniewski -  Wójt, Tomasz Skwarski -  po. 
Sekretarz Gminy i właściciele Firmy ELLE-MED.

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał przewodniczący komisji , powitał zebranych i 
przedstawił porządek obrad.

1. Informacja Firmy ELLE-MED z realizacji usług medycznych świadczonych w 
Ośrodku Zdrowia w Kuligowie.

Pan Lewandowski -  przedstawiciel Firmy ELLE-MED poinformował, Ze większość 
prac remontowych w pomieszczeniach gdzie są świadczone usługi medyczne została 
wykonana przez Zakład Gospodarki Komunalnej.

W Ośrodku zatrudnionych jest 3 lekarzy rodzinnych i 2 pielęgniarki. Wizyty domowe 
chorych prowadzone są do późnych godzin wieczornych. Zawarty został nowy kontrakt 
pomocy pielęgniarskiej. Pomocą tą objęte są osoby długotrwale chore , jest możliwość 
objęcia pacjentów na terenie całej gminy .

Pan Andrzej Marcinkiewicz -  powiedział, że utrudniona jest dostępność do lekarzy. Są 
problemy z zapisem do lekarza, również w soboty brak jest dostępu do lekarza, a jest to 
zapisane w umowie.

Poruszony został temat pracy lekarza stomatologa. Dotychczas był on świadczony w ramach 
NFZ.

Przedstawiciel Firmy ELLE-MED, wyjaśnił, że lekarz stomatolog stracił kontrakt z NFZ w 
czerwcu ub. roku. Będą czynione starania przez firmę aby w ramach kontraktu zatrudnić 
lekarza stomatologa i lekarzy innych specjalizacji np. kardiologa jeżeli będzie istniała taka 
możliwość.



Na zakończenie dyskusji w tym temacie zobowiązano Firmę ELLE-MED. do umieszczenia 
na tablicy ogłoszeń w Ośrodku Zdrowia i stronie internetowej Urzędu Gminy informacyji o 
świadczonych usługach medycznych , ustalenie sobót w których będzie przyjmował lekarz i 
usprawnić zapisy do lekarza rodzinnego.

2. Dystrybucja żywności przez Stowarzyszenie „W Krainie Dolnego Bugu”.

Głos zabrał Pan Wójt który powiedział, że nie widzi możliwości udostępnienia pomieszczenia 
dla Stowarzyszenia w Ośrodku Zdrowia w Kuligowie. Wójt poddał do rozważenia trzy 
propozycje:

1. Zakup kontenera koszt ok. 24 tys. zł + VAT i znalezienie miejsca na jego 
ustawienie,

2. Miejsce u Pana Mianowskiego (pomieszczenia po starym sklepie ) koszt 600 zł

3. Na plebani w Kuligowie pod warunkiem że proboszcz i SANEPID wyda zgodę.

Członkowie komisji uznali, że najlepszym rozwiązaniem byłoby aby dystrybucja żywności 
prowadzona była na plebani kościoła w Kuligowie. W tym celu członkowi proponują aby 
przewodniczący komisji wspólnie z Wójtem przeprowadzili rozmowę z księdzem.

3. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia 
do programu Powiatowej Karty Rodziny TAK rodzina.pl.

Projekt uchwały został omówiony przez Pana Jacka Jeziorskiego -  Kierownika GOPS.

W związku z przystąpieniem Gminy Dąbrówka do programu Powiatowej Karty Rodziny 
TAK rodzina.pl w 2014 roku wnioski o wydanie kart złożyło 15 rodzin. Łącznie osobom 
uprawnionym wydano 84 karty. Z ulgi gwarantowanej uchwałą Rady Gminy nr 
XXXIV.265.2014 z dnia 10 kwietnia 2014 r. skorzystało 4 rodziny.

Całkowity planowany koszt realizacji zadania w 2014 roku określono na kwotę 30.400,00 zł, 
z czego dotacja ze Starostwa Powiatowego w Wołominie wyniosła 12.160,00 zł, 
przewidziany wkład własny Gminy Dąbrówka to 18.240,00 zł. Środki finansowe 
wykorzystano w wysokości 1.022,25 zł, z czego 408,90 zł. stanowi dotacja ze Starostwa 
Wołomińskiego, pozostałe 613,35 zł. środki własne Gminy. Niewykorzystaną część dotacji w 
wysokości 7.698,10 zł zwrócono do Starostwa.

Biorąc powyższe pod uwagę proponuje się rozszerzyć zakres realizowanego wsparcia poprzez 
zmianę katalogu ulg i zniżek oferowanych Rodzinom Wielodzietnym.

Proponowana zmiana dotyczy zwiększenia dostępności realizowanej zniżki w opłatach za 
posiłki poprzez uprawnienie do korzystania ze wsparcia Rodzin Wielodzietnych



posiadających karty 3+, oraz o placówki realizujące dożywianie o przedszkole samorządowe i 
oddziały przedszkolne prowadzone przez Gminę Dąbrówka.

Dodatkowo proponuje się wprowadzenie nowej zniżki dla Rodzin Wielodzietnych w opłatach 
za udział w zajęciach prowadzonych przez Gminne Centrum Kultury w Dąbrówce, co 
powinno przyczynić się jednocześnie do zwiększenia ilości osób korzystających z oferty 
usług instytucji kultury przez Rodziny Wielodzietne.

Biorąc powyższe pod uwagę, członkowie komisji jednogłośnie opowiedzieli się za podjęcie 
niniejszej uchwały.

Na tym protokół zakończono-


